
 VERSLAG INTERRADENOVERLEG  

DINSDAG 25 JANUARI – 19.30 UUR  – ONLINE 

Aanwezig: 

Chris Vanderlinden – Milieuraad 

Gilberte Marchand – Seniorenraad 

Erwin Gysens – Mobiliteitsraad 

Jeroen Nagels – Sportraad 

Jan Lenaerts – Cultuurraad 

Tinne Kunnen – Raad voor Lokale Economie 

Carmen De Rudder – Gemeentelijke Raad voor OntwikkelingsSamenwerking 

Bram Wouters – algemeen directeur 

Pieter Muyldermans – Schepen 

Marijke De Rudder – dienst vrije tijd (verslag) 

 

Verontschuldigd:   

Nadine Schroeders – afdelingshoofd Leven 

Lars De Laet - GECORO 

LOK: nog geen nieuwe voorzitter aangeduid  

1. Nieuws uit en vragen van de adviesraden 

1.1. Mobiliteit rond de sporthal 

Jeroen Nagels nam, op uitnodiging van Erwin Gysens, deel aan de mobiliteitsraad waar het 

onder meer ook over de omgeving van de toegang tot de sporthal ging – het geselecteerde 

plan hiervoor was niet helemaal duidelijk voor de kern van de sportraad en er is vraag om dit 

ook binnen sportraad toe te lichten aangezien er binnen de kern al heel wat vragen en 

opmerkingen waren. De kernleden konden zich niet vinden in het voorstel. 

Erwin licht toe: er werden binnen de mobiliteitsraad eerder een aantal scenario’s voorgesteld 

waarbij één plan de voorkeur kreeg.  

Pieter wil dat scenario zeker komen voorstellen en toelichten tijdens de volgende bijeenkomst 

van de sportraad: de keuze om verder te werken op dit scenario is intussen gemaakt maar is 

zeker bespreekbaar vooraleer de concrete verdere uitwerking gestart wordt. Pieter geeft mee 

dat scenario 1 (kruisen van dubbel fietspad) zeker niet weerhouden werd en optie 2 en 3 

vergelijkbaar waren > fietsers krijgen bij optie 3 een apart fietspad en moeten zich niet 

mengen tussen ander verkeer – de baan wordt wel nog steeds gekruist. Er moet in elk geval 

een keuze gemaakt worden en het is zeker wenselijk dit in een breder geheel te bekijken: 

heeft ook een impact op de situatie verderop op vlak van mobiliteit (vb. aan kruispunt Koldam 

en vijver + een aantal straten in de omgeving ervan). Vandaar ook de vraag van Erwin om 

ook bij de sportraad dan zeker het totaalplaatje aan bod te laten komen. 

Chris herhaalt de vraag en eerdere bemerkingen rond doorstroming van informatie: er worden 

heel wat plannen gemaakt maar informatie komt nog te vaak druppelsgewijs bij diverse raden 

terecht waardoor de totaalvisie niet helemaal duidelijk is. Binnen de mobiliteitsraad werd 

hiernaar geïnformeerd en vraag gesteld om dat totaalplaatje ook aan bod te laten komen. 

Jeroen krijgt vooral vragen rond toegangsweg(en) naar sportsite binnen zowel sportraad als 

van clubs die er werking hebben > Pieter komt langs tijdens bijeenkomst kern voor toelichting 

en mogelijks verdere bespreking + tijdens bijeenkomst sportraad kan dit ook toegelicht 

worden. 

1.2. Contactgegevens verenigingen: centralisatie 

Blijkbaar komen niet altijd alle communicaties vanuit de administratie terecht bij de juiste 

contactpersonen van verenigingen (dit kwam aan bod tijdens sportraad). 



Vraag van Bram in hoeverre de contactgegevens die gepubliceerd zijn op de gemeentelijke 

website ook effectief correct zijn > de vraag kwam niet als dusdanig aan bod tijdens de 

sportraad waardoor het antwoord erop niet gekend is – verenigingen bezorgen zelf ook niet 

altijd de nieuwe contactgegevens waardoor ze zeker ook zelf schuld treffen. 

Bram bekijkt met de communicatiedienst wat eventueel mogelijk is om hier een update rond 

te doen. Er wordt opgemerkt dat op de website meestal de algemene gegevens van een 

vereniging staan terwijl er vb. bij de vrijetijdsverenigingen vaak taakverdelingen zijn 

(voorzitter, penningmeester, afgevaardigden binnen onder meer de adviesraden,…). Het is 

dan aan de betrokken secretaris van een adviesraad en/of medewerker rond een bepaald 

beleidsdomein om het gegevensbestand up-to-date te houden.  

Mogelijks zijn er nog adviesraden/verenigingen waar er een probleem rond doorstroming van 

informatie en het terechtkomen van mailings is? Gelieve dit te melden. Jeroen vraagt om dit 

zeker voor de sportverenigingen te bekijken gezien de vraag tijdens de laatste sportraad. 

 

 

1.3. Gemeenschappelijke agendapunten 

Agendapunten die binnen verschillende adviesraden aan bod komen en mogelijks aan de orde 

zijn, worden niet altijd uitgewisseld – zie ook eerdere bespreking hierover tijdens 

interradenoverleg. Erwin nodigde zelf een aantal andere voorzitters uit als gast tijdens de 

mobiliteitsraad waar gemeenschappelijke punten op dat moment samen bekeken werden >> 

was interessant en Erwin is bereid en van plan om dat in de toekomst nog te doen. 

Chris verwijst naar punt 1.5. van deze agenda en verwacht hier verdere bespreking en 

antwoord op. Er is ook vraag om de ‘gemeenschappelijke’ punten sneller binnen de 

administratie aan bod te laten komen en mekaar te informeren zodat dit ook sneller bij de 

betrokken adviesraden terecht kan komen >> niet altijd met de bedoeling dat elke adviesraad 

over elk thema advies gaat formuleren maar dan is er minstens wel info-uitwisseling mogelijk. 

Zo stelt zich uiteindelijk de vraag of er in de toekomst dan nog wel al die thematische 

adviesraden nodig zijn, dan wel of er niet meer gegaan kan worden naar minder specifieke 

raden > te onderzoeken wat eventuele mogelijkheden zijn rond meer centraliseren van een 

aantal thema’s binnen een centraler orgaan met daarrond aantal werkgroepen rond specifieke 

onderwerpen/dossiers die zich aandienen. (vb Overijse is dergelijke oefening momenteel ook 

aan het doen). 

Vrees dat binnen verschillende domeinen heel wat vrijwilligers afhaken als ze niet meer 

binnen domeinspecifieke raden zullen werken. Aan de andere kant lijken vrijwilligers zich nu 

vooral te willen inzetten voor meer specifieke thema’s en minder voor het bredere geheel. 

>> raden hebben bij het hertekenen van hun statuten ook nagedacht over doelstellingen en 

manieren van werken met vb. werkgroepen. In een aantal gevallen zal dit waarschijnlijk wel 

makkelijker lukken. De voorbije periode was het echter moeilijk om met deze werkvormen 

aan de slag te gaan maar het was in elk geval de bedoeling om hiermee te experimenteren. 

Bij bepaalde adviesraden is het intussen duidelijk dat meerdere vrijwilligers zich zeer specifiek 

interesseren voor bepaalde thema’s maar minder boodschap hebben aan andere thema’s 

en/of raden. 

Pleidooi om als voorzitter mee in de gaten te houden waar mogelijks andere voorzitters 

kunnen deelnemen aan een overleg (voor toelichtingen, bespreking,…) of werkgroep.  

Kunnen eventueel agenda’s van de verschillende adviesraden gedeeld worden op één of 

andere manier? Het kan een opdracht zijn voor de secretarissen om dit meer in de gaten te 

houden. De agenda van de raden kan via een centrale contactgroep van adviesraden gedeeld 

worden zodat er gereageerd kan wanneer er mogelijks interesse is > wie wenst aan te sluiten 

of vragen heeft, neemt wel vooraf contact op. 



Aansluitend hierbij de vraag van Chris om de agenda van de gemeenteraad die bezorgd wordt 

meer ‘duidelijk’ te maken: Bram zal voorstellen om de samenvatting van de agendapunten 

(meestal 1 paragraafje) mee te sturen naar de voorzitters wanneer de agenda bezorgd wordt. 

1.4. Verslaggeving bijeenkomsten kern: hoe gebeurt dit nu + voorstel 

afspraak  

Binnen de dienst vrije tijd werd een paar weken geleden navraag gedaan of en hoe de 

secretarissen al dan niet een verslag van kernvergaderingen verspreiden, voor kennisname 

bezorgen,… Gezien de verschillende frequenties van vergaderen van het forum (soms 

maandelijks, soms om de paar maanden, soms maar 2 keer per jaar) van de adviesraden is 

het af en toe moeilijk om de leden van het forum te blijven informeren en betrekken bij de 

werking van de raad. Op vraag van de dienst doen we een rondvraag zodat er misschien ook 

een afspraak kan komen rond het informeren over de kernvergaderingen. 

• Milieuraad: verslag van kern wordt altijd bezorgd aan leden en wat voor het college 

bedoeld is, staat expliciet in kadertje vermeld. Als er advies nodig is, wordt dit voorbereid 

en opgenomen als bijlage – ook verslagen van werkgroepen worden als bijlage toegevoegd. 

Verslagen van kern en forum gaan naar college en worden gepubliceerd.  

 

• Sportraad: het forum komt slechts een paar keer per jaar samen, de kern vergadert 

frequenter. Verslagen van de kern worden niet bezorgd aan de leden van het forum maar 

hierdoor stroomt informatie niet vlot door. Jeroen had een tijdje geleden ook gesprek met 

afdelingshoofd over de inzet van een secretaris tijdens de kernbijeenkomsten van de 

sportraad. Hij kreeg de boodschap dat de secretaris niet meer elke kern aanwezig zal zijn 

met als argument dat de vrijgekomen tijd gebruikt zal worden voor opmaak van een nieuw 

subsidiereglement. Hierdoor ontstaat een probleem omdat de secretaris toch wel nodig is 

voor agenda en verslag, inhoudelijke input, terugkoppeling,… De laatste kernvergadering 

was zeer interessant maar spijtig genoeg was er niemand vanuit de administratie aanwezig.  

Jeroen vraagt daarom een nieuw overleg om de ondersteuning van de sportraad door de  

administratie toch verder te bespreken en uit te klaren aangezien er duidelijk nood aan is. 

Zeker ook dank aan het bestuur om middelen te voorzien zodat de begeleiding voor 

opmaak van een nieuw subsidiereglement er gekomen is. 

• LOK: laatste jaren geen kern en kwam 4 tot 5 keer per jaar samen. 

• GROS: geen kern - vergadert ongeveer maandelijks (met uitzondering van juli/augustus) 

• Jeugdraad: vergadert maandelijks – niet duidelijk of er een aparte kernvergadering is 

• Bibraad: (niet alle verslagen op website?) na te vragen. 

 

• RLE: ongeveer 4 keer per jaar bijeenkomst RLE – kern komt regelmatiger samen (al dan 

niet met secretaris erbij) en zorgt voor toelichting achteraf tijdens de bijeenkomsten. 

Andere situatie dan de meeste adviesraden gezien het binnen de kern ook vaak om 

praktische zaken gaat voor vb Hoeilaart Bruist waar niet altijd een secretaris nodig is.  

 

• Cultuurraad: kern vergadert ongeveer maandelijks/tweemaandelijks – forum slechts paar 

keer per jaar een bijeenkomst. Door de klappen die cultuur de voorbije periode kreeg, ook 

moeilijk om betrokkenheid te houden. De kern brengt verslag uit aan het forum. 

Jan Lenaerts kon de vergadering volgen maar niet tussenkomen voor info – hij 

bezorgde na afloop ter aanvulling: De kern komt in principe een viertal keer per jaar bijeen 

en bestaat uit ongeveer 16 leden. Katrien maakt de verslagen. De Kern behandelt de adviezen 

en bereidt het Open Forum voor (agenda). Het verslag van de Kernvergadering, met o.a. de 

geformuleerde adviezen, wordt ook naar de leden vh Open Forum gestuurd. Het O F komt in 

principe twee keer per jaar samen.  

Op 16 februari vindt de volgende Kernvergadering plaats, zoals in onze statuten is bepaald is de 

Kern na 2 jaar opnieuw samengesteld (er zijn 2 nieuwe leden bijgekomen, eentje heeft ontslag 



gegeven). In maart komt het Open Forum samen om de Kernleden te bevestigen en een nieuwe 

(eindelijk!) voorzitter te kiezen. 

 

• Seniorenraad: op zoek naar versterking voor de kern 

>>>>> Het is moeilijk om een lijn te vinden doorheen het geheel en misschien is het niet 

wenselijk om in deze te willen veralgemenen. Elke raad moet eigenheid hierin kunnen 

behouden – belang van informeren van forum om betrokkenheid te behouden is wel duidelijk. 

De kernverslagen hoeven niet noodzakelijk beschouwd te worden als werkdocumenten die niet 

verspreid kunnen worden onder de leden. In meerdere gevallen kan dit duidelijk wel. 

 

1.5. Opvolging bespreking en antwoord advies 2021/001 ‘Betrokkenheid 

adviesraden’ – zie ook verslag 05/10/2021 

Zie eerder punt waarin dit aan bod kwam > vraag van Chris om dit tijdens een volgende 

bijeenkomst toch verder te bespreken en antwoord te krijgen op de gestelde vragen en 

gedane suggesties (zie zijn aanvullingen bij het verslag van 5/10/2021). 

 

 

2. Adviesvraag erkenningsreglement verenigingen 

(via mail bezorgd op 14/1/2022 – advies te bezorgen voor 25/2/2022) 

Milieuraad: vorige week bekeken – geen formeel advies maar wel vraag aan verenigingen die 

aangesloten zijn om eventuele opmerkingen te bezorgen. 

Sportraad: Jeroen merkt op dat hij in het najaar van 2021 een paar keer (ook tijdens 

interradenoverleg 5/10) gevraagd heeft om dit reglement toegelicht te krijgen tijdens een 

bijeenkomst van de sportraad aangezien er hierover heel wat discussies waren binnen de raad 

(zie verslag interraden 10/6/2021) > voorstel reglement was er nog niet voor bijeenkomst 

sportraad van december waardoor er nu vertraging kan komen in de besluitvorming hierover. 

Afdelingshoofd Leven uitgenodigd voor volgende bijeenkomst sportraad dd. 15/3 > als er geen 

uitstel mogelijk is op deadline voor bezorgen, komt er negatief advies omdat er heel al heel 

wat vragen/opmerkingen bezorgd werden vanuit verenigingen. Het voorstel van reglement en 

adviesvraag moeten besproken worden.  

Seniorenraad: hopelijk bijeenkomst op 21 februari 

GROS: bespreekt tijdens bijeenkomst van februari 

Cultuurraad: na te vragen 

Geen idee of er nog een advies verwacht kan worden namens andere adviesraden. 

 

3. Relancemaatregelen verenigingen en raden 

Gisteren (24/1/2022) keurde de gemeenteraad de verlenging voor gratis gebruik van 

gemeentelijke infrastructuren door erkende verenigingen goed. Deze 

ondersteuningsmaatregel loopt nog tot de zomer van 2022. 

Jeroen dankt hierover namens de verenigingen en hoopt dat hierover zo snel mogelijk een 

communicatie aan de verenigingen bezorgd zal worden. 

  

4. Initiatieven 2022 

4.1. Inspiratiemoment vrijwilligers (17/2/2022): uitnodiging (werd via mail 

bezorgd)  

 



4.2. Meifeesten: oproep suggesties en medewerking 

Doendervolk vzw heeft aangegeven de werking te stoppen en dus ook niet langer de 

Hoeilaartse Meifeesten te organiseren. Hierdoor komt de organisatie terug in gemeentelijke 

handen. Collega Sam van de dienst vrije tijd doet een oproep voor samenwerking in en 

medewerking aan de organisatie.  Stuur gerust ideetjes, vragen,.. door naar 

sam.vanderstraeten@hoeilaart.be of evenementen@hoeilaart.be   

Schepen Pieter kan al melden dat er in grote lijnen gedacht wordt aan een concept zoals bij 

de zomerbar waarbij er een aantal faciliteiten geboden zullen worden en verenigingen/raden 

invulling kunnen geven. Dit idee wordt nog doorgepraat en moet zeker nog verder 

uitgewerkt worden. Activiteiten worden nog steeds geconcentreerd in één weekend en alle 

suggesties zijn dus welkom.  

In antwoord op de vraag naar de reden van stopzetting worden diverse redenen aangehaald 

(gezin, verhuis, verbouwing,..). De verwachtingen rond uitvoering van de editie 2022 

worden enigszins getemperd aangezien de manier van organiseren opnieuw wijzigt. 

 

5. Varia 

5.1. Ter info: beleidstoelichting 23/11/2021 en online toelichting 

doendersbudget en erkenningsreglement 12/01/2021. 

https://www.hoeilaart.be/infovergadering-over-doendersbudget-en-

erkenningsreglement  

Zie ook website waar binnen het luik ‘participatie’ een aantal aanpassingen 

gebeurden:  https://www.hoeilaart.be/participatie-1076  

Seniorenraad wacht de beleidstoelichting nog af aangezien schepen Annelies op 23/11 

verontschuldigd was. 

5.2. Andere  

• Ter info: in het ‘klein bos’ in het gemeentepark zullen in het voorjaar een aantal bomen 

(beuken) gekapt worden aangezien er gevaar is door de slechte staat ervan. Vraag 

vanuit milieuraad al gesteld om hierover snel te communiceren aangezien dit voor heel 

wat burgers een vreemd beeld zal geven. 

 

• Vraag naar aanleiding van het verdwijnen van weekblad De Serrist: werd er binnen 

gemeente al nagedacht rond mogelijk alternatief waardoor verenigingen ook in de 

toekomst nog promotie kunnen maken voor hun activiteiten,…? Schepen Pieter 

antwoordt dat er nog niet direct rond gedacht werd, vermoedelijk zal er vooral voor 

cultuurdomein een leemte ingevuld moeten worden? Binnen cultuur is er al een 

bespreking aan de gang rond communicatie in de toekomst: vb. wordt er nu vaak per 

seizoen info verspreid + in de Hier Hoeilaart staat dit gebundeld voor een paar 

maanden maar er kan zeker ook bekeken worden om korter op de bal te kunnen 

spelen. In de leeszaal van de bib vind je vanaf nu wel de gebundelde persberichten van 

de gemeente (die ook in de Serrist verschenen). 

 

• In bijlage bij dit verslag: de timing voor bezorgen informatie Hier Hoeilaart in 2022. 

 

5.3. Data interradenoverleg 2022 

• woensdag 20 april – 19.30u 

• dinsdag 13 september – 19.30u 

• Eind najaar (ook ter voorbereiding nieuwjaarsdrink): later vast te leggen in 

functie van de beleidstoelichting die nog gepland moet worden. 
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